
 
 
 

Referat fra  bestyrelsesmøde mandag den 28 februar. 
Indkaldte:  
Formand Roel Jørgensen, Kasserer Bent Ehlers, næstformand Thomas Mantzius, sekretær Lars 
Jørgensen, bestyrelsesmedlem Peter ”helios” suppleant Fritz Lauritzen, suppleant Ulrik Dam.  
 
Fraværende: 
sekretær Lars Jørgensen, bestyrelsesmedlem Peter ”helios”, suppleant Ulrik Dam. 
 
Dagsordenen:  
1. Underskrift af referat fra 27. januar.  

2. Underskrift af efterlevelsesregler for brug af klubhus.  

3. Godkendelse af sejlerskole håndbog og sikkerhedsprocedure.  

4. Nyt fra A.m.b.a  

5. Nyt fra kasseren.  

6. Ønske fra Lars om hævekort til kapsejladsudvalgskonto.  

7. Ønske fra Christian Hvitnov om hævekort til sejlerskolekonto.  

8. Ønske fra sejlerskolen bådsmand Søren om at få udleveret nøgle til jolleskuret da der er en 
arbejdsbænk og mulighed for grejopbevaring (benzin)  

9. Standerhejsning 2011  

10. Status på alarm og drikkeautomater.  

11. Budgetmøde 2011  

12. Generalforsamling 2011.  

13. Evt.  
 
Referat: 
 
Punkt 1. Underskrift af referat fra 27. januar 
 
Underskrevet. 
 
Punkt 2. Underskrift af efterlevelsesregler for brug af klubhus. 
 
Underskrevet, men der skal ophænges et eksemplar i klubhus, uden underskrifter. 
 
Punkt 3. Godkendelse af sejlerskole håndbog og sikkerhedsprocedure.  

 
Godkendt, med stor ros til sejlerskolen, og Lars Jørgensen for godt arbejde 

 

 
 
 



 
 
Punkt 4. Nyt fra A.m.b.a  
 
Der er blevet forespurgt omkring planer med Sankt Hans, bestyrelsen besluttede at sejlklubben, 
selvfølgelig ville deltage i et sådan arrangement. A.m.b.a sørger for det praktiske omkring 
indsamling af brænde mm. Der arrangeres møde med restaurant Lystbådhavnen omkring deres 
planer med dette. 

 

Punkt 5. Nyt fra kasseren.  
 
Kasseren gennemgik foreløbigt regnskab for 2010, og satte gang i en drøftelse af budget for 2011. 
Budget for 2011, bliver punkt på næste bestyrelsesmøde ultimo marts, inden dette møde skal alle 
udvalg mm, have indsendt forslag/ønsker til budgettet. 

 

Punkt 6. Ønske fra Lars om hævekort til kapsejladsudvalgskonto.  
 

Vedtaget, kasseren sørger for det praktiske. 

 

Punkt 7. Ønske fra Christian Hvitnov om hævekort til sejlerskolekonto 
 

Vedtaget, kasseren sørger for det praktiske. 

 

Punkt 8. Ønske fra sejlerskolen bådsmand Søren om at få udleveret nøgle til jolleskuret da 
der er en arbejdsbænk og mulighed for grejopbevaring (benzin)  
 

Vedtaget, Thomas sørger for det praktiske. 

 

Punkt 9. Standerhejsning 2011  
 
Standerhejsningen foregår som sædvanligt, den 26-3-2011 kl. 16.00 ved flagmast, efterfulgt af 
social sammenkomst i klubhus.  

Bestyrelsen udsender nyhedsbrev med invitation. 

Der bestilles flere 50 års nåle, Roel sørger for det pratiske. 

 

 

Punkt 10. Status på alarm og drikkeautomater. 
 
Der er nu monteret video overvågning i klublokalerne, og dette i samarbejde med A.m.b.a, som 
også har opsat videoovervågning, således at der er 7 kameraer i bygningen. 

 



 

 

Vedr. drikkeautomater, arbejder Roel med udarbejdelse af en løsning, således at køb af drikkevare 
betales med havnekort. Dette vil betyde at klublokalerne er pengeløse. Bestyrelsen vedtog at vi skal 
have en sådan løsning inden der kommer nye automater i klublokalet, velvidende at dette kan 
forlænge ventetiden. 

 

Punkt 11. Budgetmøde 2011  
 
Afholdes i forbindelse med bestyrelsesmøde ultimo marts. , Husk: inden dette møde skal alle udvalg 
mm, have indsendt forslag/ønsker til budgettet. 

 

Punkt 12. Generalforsamling 2011.  
 
Afholdes d. 13-4-2011 kl. 19.00 i klubhuset. Annoncer i dagspressen er bestilt. 
Inden næste bestyrelsesmøde ultimo marts, skal alle bestyrelsesmedlemmer der er på valg, melde 
tilbage til formanden, om hvorvidt de ønsker genvalg.  

 

Punkt 13. Evt.  
 
Der blev snakket om løst og fast. 

 

Referent var Thomas Mantzius, og mødet blev afsluttet ca. klokken 21.30 
 

 

 

 

 

 

 

 
 


